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Abstract (en)
A method for sorting waste glass into its individual colour components has a crusher for comminuting the waste glass, a classifier for forming
fractions of approximately equally sized fragments, which classifier is arranged downstream of the crusher, a separating device which separates
the fragments, a colour recognition device which recognises or determines the colour of the fragments and a pneumatic separator which feeds the
fragments identified according to colour to assigned classifying containers. In addition, a slide chute is provided on which the colour recognition
device and the pneumatic separator are arranged. The pneumatic separator has compressed air nozzles which permit the passing fragments to be
fed with compressed air in the plane of the slide chute but perpendicularly with respect to the slideway.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Sortieren von Altglas in seine einzelnen Farbkomponeten besitzt einen Brecher zur Zerkleinerung des Altglases, einen dem
Brecher nachgeordneten Klassierer für die Bildung von Fraktionen untereinander etwa gleichgroßer Bruchstücke, eine Vereinzelungseinrichtung,
die die Bruchstücke vereinzelt, eine Farberkennungseinrichtung, die die Farbe der Bruchstücke erkennt bzw. bestimmt und eine pneumatische
Trenneinrichtung, die eine Zuführung der farblich erkannten Bruchstücke zu zugeordneten Sortierbehältern vornimmt. Außerdem ist eine Gleitrutsche
vorgesehen, an der die Farberkennungseinrichtung sowie die pneumatische Trenneinrichtung angeordnet sind. Die pneumatische Trenneinrichtung
weist Druckluftdüsen auf, die eine Beaufschlagung der passierenden Bruchstücke mit Druckluft in der Gleitrutschenebene, aber senkrecht zur
Laufbahn ermöglichen. <IMAGE>
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